
 
                                                          Protokół Nr 12/2016 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
odbytego w dniu 26 października 2016 roku 

                                          

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz.830
. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia.                                                                                                                                       
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXV Sesję Rady Miejskiej. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 
Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Sekretarza Miasta – Piotra Janowskiego, 
Skarbnika Miasta – Iwonę Kubiak, zaproszonych gości oraz członków komisji. 
 
Ad2. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że komisja przystąpi do rozpatrzenia i zaopiniowania 
projektów uchwał na XXV Sesję Rady Miejskiej.             

a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – B. Szulakiewicz.  
Uzasadnienie:  
Jest to projekt uchwały na zbycie lokalu użytkowego nr 3 w Białogardzie położonego przy 
ulicy Wojska Polskiego 90 o powierzchni 19,29 m2.   
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 

b) w sprawie zmian w podziale Miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski. 
Uzasadnienie:  
Na terenie Miasta utworzono 4 nowe  ulice: Brzozowa,  Dębowa, Jaśminowa i Jarzębinowa. 
W związku z tym są przedstawione 2 projekty uchwał b) i c). Te ulice dopisujemy do obwodu 
głosowania numer 13.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

c) w sprawie zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej 
Białogardu,  

Uzasadnienie: 
W związku z tym, że powstały ulice wymienione w poprzednim projekcie uchwały należy 
zmienić granice okręgów wyborczych. Te granice dodajemy do okręgu wyborczego  
numer 10.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski. 
Uzasadnienie:  
W korekcie budżetu na rok 2016 zwiększamy plan dochodów o kwotę 473.375,00 zł, w tym 
420.135,00 zł, są to dodatkowe dochody. Pozostała kwota wynika z szacunków wpływów. 
Jeżeli chodzi o wydatki to kwotę 473.375,00 zł, z tego zwiększamy wydatki inwestycyjne, a 
także wydatki bieżące na remonty dróg. Ponadto zwiększamy wydatki na remonty bieżące 
budynków komunalnych oraz zwiększamy wydatki związane z utrzymaniem cmentarzy 
komunalnych.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Radna B. Dragańska – zapytała, ile środków finansowych na zakup samochodu dla 
niepełnosprawnych przeznaczają gminy Karlino i Tychowo. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że najwięcej osób niepełnosprawnych jest z Miasta 
Białogard, tj. ok. 45-50%. Natomiast w Tychowie jest to ok. 3.500,00 zł, a w Karlinie  
ok. 1.000,00 zł. To są tego rzędu środki finansowe.  
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 

e) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 
Białogardzkiemu,  

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski. 
Uzasadnienie: 
W budżecie będziemy wnioskować o kwotę 27.725,00 zł dla Powiatu Białogardzkiego.  
Ta uchwała jest wymagana zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 

f) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak. 
Uzasadnienie: 
Obwieszczenie Ministra Finansów określa górne stawki podatku od nieruchomości.  
W porównaniu do roku ubiegłego niektóre zostaną obniżone, a inne pozostaną bez zmian.  
W załączniku tabelarycznym są szczegółowo przedstawione powyższe stawki. Największa 
stawka obniżenia podatku związana jest z budynkiem, w którym prowadzona jest działalność 
gospodarcza.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

g) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak. 
Uzasadnienie: 
W proponowanym projekcie uchwały w zasadzie utrzymuje się dotychczasowe stawki 
podatku od środków transportowych. Obniżenie dotyczy jedynie samochodów ciężarowych, a 
pozostałe stawki pozostają bez zmian.  
Radny A. Wegner – zapytał, czy w związku z tymi zmianami, będzie to miało jakikolwiek  
wpływ na budżet naszego miasta. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że nie będzie to miało żadnego wpływu.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji – powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały, którego nie ma 
w porządku Sesji. Jest to projekt uchwały, w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard 
współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu wspólnej realizacji 
projektu partnerskiego „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja” – kompleksowy program 
wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu Powiatu Białogardzkiego.  
Projekt uchwały przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski. 
Uzasadnienie: 
Miasto Białogard wspólnie z samorządami Powiatu Białogardzkiego – Powiatem 
Białogardzkim, gminą Białogard, miastem i gminą Karlino oraz miastem i gminą Tychowo 
zamierza aplikować o fundusze Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego (działania 8.4 wsparcie szkół  
i placówek prowadzących kształcenie ogólne oraz uczniów uczestniczących w kształceniu 
podstawowym, gimnazjalnym i ponadgimnazjalnym w ramach Strategii ZIT dla  
Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego obszaru funkcjonalnego). Działania przewidziane 
do realizacji w ramach projektu:  
- dodatkowe zajęcia pozalekcyjne, 
- dodatkowe zajęcia wyrównawcze, 
- zakup wyposażenia pracowni przedmiotowych, 
- dokształcanie kadry pedagogicznej, 
- stypendia dla najzdolniejszych uczniów.  
Zakłada się, iż budżet projektu wyniesie ok. 2,7 mln zł. Z tego kwota przypadająca na Miasto 
Białogard to 1,7 mln zł. Dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej – 95%. Termin 
realizacji projektu: rok szkolny 2017/2018 oraz 2018/2019. Uchwała niesie za sobą skutki 
finansowe związane z zabezpieczeniem środków na wkład własny wynoszący 5% wartości 
projektu.   
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 
poddaje pod głosowanie. 
Radny T. Strząbała – zapytał, dlaczego tak późno złożono ten projekt. 
Sekretarz Miasta – odpowiedział, że długo trwały konsultacje, w jakiej formule ten projekt 
partnerski będzie składany. Jeszcze do piątku termin złożenia wniosku przez Urząd 
Marszałkowski był określony do dnia 31 października br. Natomiast w piątek termin został 
przedłużony o miesiąc na wniosek prezydenta Koszalina. Generalnie termin złożenia wniosku 
był bardzo krótki.  
Burmistrz Miasta – poinformował, że powyższy projekt był omawiany i przegłosowany na 
wszystkich komisjach. 
Przegłosowano: 
Za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna.  
 
Ad3. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołu  
z posiedzenia komisji nr 11. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy protokół 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to 
protokół poddaje pod  głosowanie. 
Przegłosowano:  
za – 5 (jednogłośnie). 
 
Ad4. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że ma dwie sprawy. Zwrócił się do Burmistrza z 
prośbą, aby porozmawiać z policją i skorelować to z monitoringiem miejskim, gdyż w 
parku miejskim występuje problem palenia papierosów przez młodzież w czasie przerwy 
między lekcjami. Jako dyrektor liceum stara się z tym walczyć, ale z gimnazjum i ze 
„Scholara” jest sporo uczniów, którzy w parku urządzili sobie palarnie.  
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Burmistrz Miasta – odpowiedział, że zajmie się tą sprawą. Proponuje zorganizowanie 
spotkania z dyrektorami szkół i policji oraz Naczelnikiem Wydziału Edukacji, Kultury  
i spraw społecznych. To spotkanie zorganizuje na początku listopada.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, jak wyglądają przygotowania do Wszystkich Świętych.  
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że będą przygotowane parkingi. Ponadto proponuje, aby 
apelować do mieszkańców o pozostawienie pojazdów na dalszych parkingach np. przy 
markecie Biedronka. Ruch będzie jednostronny. Na stronie miasta będzie zamieszczony 
rozkład jazdy autobusów.  
 
Ad5.                                                                                                                                                                      
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o  godz. 905.                                                            
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
 
              /-/ Daniel Glinka   
 
 
Protokółowała: 
D.Holczewska-Szydłowska                                                        
                                                                      


